
招标公告 

Invitation For Bids 

1.招标项目 

1.Bidding Projects 

如瓦西矿业公司穆松尼项目正在进行建设，资金自筹和贷款，现

对以下两个项目进行公开招标。 

Ruwaisi Mining Company Musonoi project is under construction, construction 

funds self-financing plus loans, now the following two projects for public tender. 

1）穆松尼项目Dilala-East矿体80mL分段、400mL和540mL首采中

段基建勘探和井下放水孔工程 

1）Musonoi project Dilala-East orebody 80mL section, 400mL and 540mL first 

mining intermediate infrastructure exploration and underground drainage hole 

engineering 

2）穆松尼项目充填钻孔工程 

2）Musonoi Project infill drilling engineering  

2.项目地点 

2. Project Location 

    刚果（金）卢阿拉巴省科卢韦齐市梅特瑞斯如瓦西矿业公司穆松

尼项目现场。 

The site of the Musonoi project, Ruashi Mining Company of Metorex in Kolwezi 

city, Lualaba province, DRC. 

3.项目工作内容和工期 

3. Project work content and duration 

1）穆松尼项目Dilala-East矿体80mL分段、400mL和540mL首采中

段基建勘探和井下放水孔工程 

1）Musonoi project Dilala-East orebody 80mL section, 400mL and 540mL first 

mining intermediate infrastructure exploration and underground drainage hole 

engineering 



    工作内容：基建勘探和井下放水孔工程施工、地质编录、地质报

告编制和资源模型更新。 

Work content: Construction of infrastructure exploration and underground 

drainage hole engineering, geological compilation, geological report preparation and 

resource model update. 

    项目工期：2022年9月1日-2024年3月31日,绝对工期575天。 

Project Duration：Sep 1,2022 to Mar 31, 2024, Absolute duration 575 days. 

   质量要求：工程施工符合设计要求，地质报告符合相关地质规范。 

Quality requirements: the construction of the project meets the design 

requirements and the geological report meets the relevant geological specifications. 

2）穆松尼项目充填钻孔工程 

2）Musonoi Project infill drilling engineering  

    工作内容：充填钻孔工程施工安装。 

Work content: Construction and installation of infill drilling works. 

    项目工期：2022年9月1日-2024年5月31日,绝对工期270天。 

Project Duration：Sep 1,2022 to May 31, 2024, Absolute duration 270 days. 

   质量要求：工程施工安装符合设计要求。 

Quality requirements: The construction and installation of the project meets the 

design requirements. 

4.投标人资格 

4.Bidder qualification 

    投标人需具备全过程地质勘探工程施工和地质技术工作，地质勘

探资质乙级以上，具有有效安全生产许可证，在刚果（金）注册具有

独立法人资格的公司，且经营范围涵盖本工程；外资投标单位应满足

刚果（金）分包法的要求。 

The bidder must have the whole process of geological exploration engineering 

construction and geological technical work, geological exploration qualification of 

grade B or above, with a valid safety production license, registered in the DRC with 

independent legal personality, and the business scope covers the project; foreign 



bidding units should meet the requirements of the DRC subcontracting law. 

5.投标登记 

5.Bid Registration 

若有意参加项目投标者，请与以下联系人联系登记： 

If you are interested in bidding for the project, please register with the following 

contact person. 

1）张永龙（Zhang Yonglong） 

    邮箱：zhang.yonglong@musonoi.com；电话：+243827194420 

2）白智山（Bai Zhishan） 

邮箱：bai.zhishan@musonoi.com;电话：+243819874561 

投标登记截止时间：2022年7月1日。 

Deadline for bid registration: July 4, 2022. 
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